
LBF valdes sēde 

Datums: 13.03.2015 

Sastāvs:  M.Gruškevics (MG) 

E.Pitura (EP) 

A.Gureckis (AG) 

M.Kažemaks (MK) 

K.Šefere (KŠ) 

A.Šefers (AŠ) 

P.Kažemaks (PK) 

D.Lozda (DL) 

K.Rozenvalds (KR) 

I.Bušs (IB) 

Protokolē: A.Hodakovska (AH) 

 

APSPRIEŽAMIE JAUTĀJUMI 

 

Darba kartība 

1. Treneru padome; 

2. Attīstības komisijas sastāvs un nolikums; 

3. Budžets un mērķi; 

4. Latvijas kausa nolikums; 

5. Yonex Riga International; 

6. Dalības maksas, spēlētāju dalība turnīros tikai no klubiem; 

7. Summer school iespēja rīkot Latvijā; 

8. Ētikas kodekss; 

9. Sacensību sarīkošanās noteikumi;  

10. Veterānu sacensības; 

11. Atskaite par EČ Polijā. 

 

1. Treneru padome Komentāri 

 AG par padarīto 2014.gadā: 

Tika organizētas sekojošas sacensības: Latvijas 

čempionāts, klubu komandu čempionāts, veterānu 

čempionāts, 4 Latvijas čempionāta kārtas, tika 

atbalstītas Yonex Riga International sacensības.  

Dalība starptautiskās sacensības: Eiropas čempionāts 

komandām un individuāli, jauniešu Eiropas 

čempionāts. 

Labākie badmintonisti startēja 17 pasaules reitinga 

sacensībās.  

Jaunieši startēja 16 jauniešu pasaules reitinga 

sacensībās.  

AG priekšlikums: jāveido jaunas treniņu grupas, kur 

katrs klubs sāk darbu no nulles (ar maziem bērniem), 

kas veicinātu turpmāko badmintona attīstību Latvijā. 



Ka arī ir ļoti būtiski, piedalīties starptautiskās un 

vietēja mēroga nometnēs.  

AG nav skaidras idejas par treneru padomes darba 

organizāciju. 

AG no 18 aicinātiem treneriem uz valdes sēdi ir 

ieradušies tikai 7 treneri.  

AG piedāvājums – satikties visiem treneriem, lai 

izlemtu par turpmāko treneru padomes darbību.  

KR priekšlikums: pēc esošas situācijas veidot treneru 

padomi no valdes sēdē klātesošajiem treneriem – AŠ, 

AG, PK. 

Pēc treneru padomes ziņojuma valde lemj par 

jautājumiem (treneru padome - konsultatīvais 

orgāns). 

MG priekšlikums: saņemt no visiem treneriem 

pilnvaras, ka viņi pilnvaro vienu no trīs treneriem: 

A.Šeferu, A.Gurecki, P.Kažemaku. 

AŠ nepiekrīt, jo pēc tam sakas rūnas aiz muguras.  

AG uzskata, ka nav citas izvēles, ka ņemt treneru 

padomē aktīvos trenerus. 

MK uzskata, ka ir jātaisa pilnvarošanas princips.  

AŠ uzskata, ka treneru padome un visi Latvijas 

treneri var komunicēt elektroniski.  

MG grib saņemt no katra trenera apstiprinājumu, ka 

viņam ir e-pasts, viņi prot to lietot, utt.  

Bet uzsver, ka treneru padomes sēdes nav seminārs, 

tam jānotiek vismaz reizi ceturksnī, vai reizi divos 

mēnešos.  

MG piedāvā no valdes izvirzīt AG par 

priekšsēdētāju, AŠ un PK par palīgiem.  

IB (Liepāja) viedoklis, ka visas sacensības kas 

notiek, notiek otra Daugavas pusē (Rīga, Sigulda, 

utt.), tie kas Liepājā spēlē aktīvi, tie piedalās 

Klaipēdas kluba sacensībās un spēlē ar Lietuvas 

kluba licenci.  

Liepājā nav treneri, tāpēc viņi trenējas savam 

priekam.  

MG vai ir ideja atrast kādu jauno treneri, kas būtu ar 

mieru trenēt? 

IB (Liepāja) ir grūti atrast jaunu, motivētu treneru.  



 

KR priekšlikums: 

1. visus treneru padomes lēmumus pieņem valde. AG 

treneru padomes priekšsēdētājs.  

(bet terminēti jācenšas izveidot treneru padomi). 

2. AŠ vai ir iespēja sacensību laikā uztaisīt 

pārtraukumu, lai treneri varētu piedalīties treneru 

padomē? 

AŠ apstiprina šādu iespēju.  

Var mainīt treneru padomes sarīkošanas vietas.  

MG piedāvā starplēmumu 10.05. RBS sacensībās 

sarīkot Treneru padomes sapulci, kuras laikā viņi 

nolemj par Treneru padomes sastāvu, pēc tam AG 

atskaitās valdei. 

KR piedāvā, ka vajag apspriesties jau par sagatavotu 

nolikumu, plānu.  

KR par “Jauniešu reitingu”. 

AG Jauniešu reitings nav nekādas saistības ar LBF.  

KR piedāvā uz nākamo valdes sēdi iesniegt 

“Jauniešu reitinga” projektu.  

“Jauniešu reitinga” autors S.Lozda / D.Lozda. 

S.Lozda uztur “Jauniešu reitingu” (kopvērtējumu)  

S.Lozda ir ar mieru pievienot Jauniešu reitingam 

(kopvērtējumam) arī citas sacensības.  

KR ņemt esošo “Jauniešu reitinga” nolikumu par 

pamatu jaunam projektam.  

IB (Liepāja) piedāvā ņemt piemēru no Lietuvas 

federācijas (online sacensības sistēma). 

EP vienam cilvēkam jāuzņemas runāt ar Lietuvas 

federāciju (IB piesākas). 

MK priekšlikums: ir redzams, ka ir ļoti daudz 

nepilnības un šobrīd pieņemam lēmumu, ka 

pievienojam esošiem mačiem papildus mačus un 

skaitam to “Jauniešu reitinga”. 

MG piedāvā iesaistītām personām 19.04., Inčukalnā, 

satikties un izrunāt šo jautājumu.  

Valdes lēmums AG jāuztaisa Treneru padomes nolikums. 

9.05. – 10.05. sacensību laikā, pārtraukumā, notiks 

Treneru padomes sēde.  

Lēmums izdiskutēt jautājumu par “Jauniešu reitingu” 

Inčukalnā, 19.04. 



Uzdevumi Valdes locekļi iesūta jautājumus AG. 

2. Attīstības komisijas 

sastāvs un nolikums 

Komentāri 

 PK piedāvājums Attīstības komisijas sastāvam:  

K.Pilveris 

I.Bušs 

J.Krūmiņš 

M.Ādamsone 

 

MG piedāvā KŠ pievienoties Attīstības komisijai. 

KŠ piekrīt. 

 

PK piedāvā rīkot jaunus sacensību posmus.  

AŠ un AG uzskata, ka nevajag rīkot jaunas 

sacensības, bet vajag piemērot esošas sacensības.  

Valdes lēmums Valde pieņem zināšanai PK ziņojumu par Attīstības 

komisijas izveidi. 

Iekļaut K.Šeferi Attīstības komisijas sastāvā. 

Uzdevumi Nākamajā valdes sēde pieņemt Attīstības padomes 

projektu. 

3. Latvijas kausa 

nolikums 

Komentāri 

Valdes lēmums MG PK projekts ir jāiekļauj 19.04. sēdēs izskatīšanā.  

4. Budžets un mērķi Komentāri 

 MG – parakstīti divi līgumi ar LOK un LSFP, vajag 

iesniegt projektu tāmes. 

Tiks rīkota atsevišķas darba grupas tikšanās budžeta 

un mērķu apspriešanai un uzstādīšanai.  

5. Yonex Riga 

International 

Komentāri 

 Nav sagatavota līgumu forma no LSFP. 

 

PK ir piesaistījis A.Priednieci sacensību 

organizēšanā.  

6. Dalības maksas, 

spēlētāju dalība turnīros 

tikai no klubiem 

Komentāri 

 Klubiem tiks piemērotas dalības maksas. 

Uzdevumi AH izrakstīt dalības maksas rēķinus klubiem! 

7. Iespēja rīkot Summer 

school Latvijā 

Komentāri 

 

Valdes lēmums 

Informāciju par iespēju rīkot Summer school Latvijā 

pārsūtīt klubiem un treneriem, ja kāds izrāda interesi 

– nosūtīsim pieteikumu Eiropas federācijai.  

Uzdevums AH klubiem izsūtīt piedāvājumu par Summer School 

rīkošanās iespējam.  

8. Ētikas kodekss Komentāri  

 EP priekšlikumi par izmaiņām ētikas kodeksā netika 

iesūtīti. 



Valdes lēmums Valde apstiprina ētikas kodeksu. 

9. Sacensību sarīkošanās 

noteikumi 

Komentāri  

 AG bija iesūtījis elektroniski aktualizētu versiju 

sacensību rīkošanas noteikumiem, bet tā kā nebija 

iespēja paspēt valdes locekļiem ar to iepazīties un 

bija arī uzreiz komentāri no treneru pārstāvjiem par 

tās redakciju tika nolemts šo noteikumu apspriešanu 

iekļaut treneru padomes darba kārtībā un iesniegt 

savlaicīgi uz nākamo valdi, pārskatītu noteikumu 

redakciju, kas ir saskaņota ar citiem treneriem. 

Valdes lēmums Pārcelt šī jautājuma izskatīšanu uz nākamo valdes 

sēdi. 

10. Veterānu sacensības Komentāri  

 S.Lozda izteica vēlmi rīkot veterānu sacensības.  

D.Lozda atsūtīs izdevumu tāmes, lai valde var lemt 

par sacensību vietu. 

S.Lozda izstrādā nolikumu. 

11. Atskaite par EČ Polijā Komentāri  

 AG komentārs par sacensībām:  

Viss bija noorganizēts augstā līmenī, nostartējam kā 

visas Latvijas izlases citos sporta veidos.  

Izkrītam no grupas, piekāpjoties Portugālei, viņējām 

Armēniju un zaudējam Dānijai.  

Individuālajās sacensībās tikai viena uzvara.  

Uz kopēja Eiropas līmeņa meitenes izskatās labāk par 

puišiem. 

 

 

VALDES SĒDĒ PIEŅEMTIE LĒMUMI 

A.Gureckim jāuztaisa Treneru padomes nolikums. 

9.05. – 10.05.2015 RBS sacensību laikā, pārtraukumā, notiks Treneru padomes 

sēde.  

Lēmums izdiskutēt jautājumu par “Jauniešu reitingu” 19.04.2015, Inčukalnā. 

Valde pieņem zināšanai P.Kažemaka ziņojumu par Attīstības komisijas izveidi. 

Valde nolemj iekļaut K.Šeferi Attīstības komisijas sastāvā. 

P.Kažemaka Latvijas Kausa nolikuma projekts ir jāiekļauj 19.04. sēdēs darba 

kārtībā.  

Informāciju par iespēju rīkot Summer school Latvijā pārsūtīt klubiem un treneriem, 

ja kāds izrāda interesi – nosūtīsim pieteikumu Eiropas federācijai. 

Valde apstiprina ētikas kodeksu. 

 

 


